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  H1/277-10/2025 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. április 
6-án megtartott rendkívüli nyilvános üléséről.  

Jelen vannak:  

    Szőke László polgármester  

  Mészáros Tibor alpolgármester 

  Belya Attiláné képviselő 

Tóth Gyula képviselő 

Juhász Lajos Viktor képviselő 

Csányi Dávid képviselő 

Fekete Tamás képviselő 

Hivatalból jelen vannak:   

Wiegerné Mészáros Erika jegyző 

Farkas Anna Rebeka aljegyző 

Kézdiné Takács Rita asszisztens 

  

  Papné Szécsényi Tímea külsős bizottsági tag 

 

Szőke László polgármester köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy jelen van hét 
fő képviselő, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  

A jegyzőkönyv hitelesítőjének javasolja Fekete Tamás képviselőt megválasztani.  
 
A képviselő-testület tagjai hét igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, Fekete Tamás 
képviselőt a jegyzőkönyv hitelesítőnek választják meg.  
 
Jegyzőkönyv vezetésére Kézdiné Takács Rita asszisztenst kéri fel. 
 
A polgármester ismerteti az egyetlen napirendi pontot, de megkérdezi van-e még 
valakinek még felveendő megtárgyalni kívánt javaslata.  

Mivel egyéb javaslat nem hangzik el, a polgármester kéri, a képviselő-testületet, hogy 
fogadják el az ülés végleges tárgysorozatát.  
 
A képviselő-testület tagjai egyhangúlag, hét igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozzák: 
 
71/2025. (IV.6.) önkormányzati határozat  
Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. április 6-i 
rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pont kerülnek megtárgyalásra:  
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1. Az elföldelés helyén készült és az internetre kikerült videóval kapcsolatos 
egyeztetés 

  Előterjesztő: Szőke László polgármester 

 

 

Felelős: Szőke László polgármester 
 Határidő: azonnal 
 
 
 
1. Napirendi pont 

Az elföldelés helyén készült és az internetre kikerült videóval kapcsolatos 
egyeztetés 

 
Szőke László polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy egy csemez-tanyai lakos 
feltett az internetre egy olyan videót melyen az látszik, hogy az elföldelt állatok lefedése 
hiányos, tetem maradványok lógnak ki a földből és sötét folyadék püffög és terjed a 
területen.  
Hozzáteszi, hogy a videó nagyon gyorsan terjed a médiában ezáltal ismét célkeresztbe 
állítva minket.  
Már meg is jelentek az első kommentek és megkeresések, hogy az önkormányzat tegyen 
valamit, tájékoztassa a lakosságot újfent, hogy ezt, hogy engedhetik meg ilyen helyzetben.  
 
Belya Attiláné képviselő elmondja, hogy ő egyeztetett néhány hozzáértő személlyel, akik 
szerint azért nincsenek még teljesen leföldelve, hogy a bomlás során megkezdődött gázok 
távozni tudjanak. Ha teljesen lefedték volna, akkor a gáz miatt „robbanások” is 
keletkezhetnének.  
Hozzáteszi, hogy tény és való, hogy azt ígérték, hogy a terület jól el lesz kerítve, ehhez 
képest szalaggal van csak elzárva. 
 
Szőke László polgármester is úgy véli, hogy a munkálatok még nem fejeződtek be, hiszen 
a felvételen is látszanak még a munkagépek és a magasabb földhalmok. 
 
Tóth Gyula képviselő kifejti, hogy nyilvánvaló, hogy hibázott az ATEV Zrt. és a biztonsági 
szolgálat is, de mit keresett bárki idegen egy hatóság által elzárt területen egyáltalán.  
Vajon végig gondolta-e az illető, hogy ennek jogkövetkezményei lesznek, illetve, abba 
belegondolt-e, hogy egy fertőzött területre megy be, ami nyilvánvalóan már nem a száj és 
körömfájás miatt veszélyeztetett. Utána pedig hazament a családjához, az esetleges 
fertőzés kockázatának kitéve őket is. Ez elítélendő és szabálysértő.  
 
A képviselők egyetértenek vele.  
 
Juhász Lajos Viktor képviselő elmondja, hogy ismét egy olyan helyzet, melyben nincs 
kompetenciánk intézkedéseket hozni.  
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Belya Attiláné képviselő  elmondja, hogy ettől függetlenül kérhetjük a céget, hogy 
tájékoztassanak minket az eljárás jelen stádiumáról, hogy milyen munkálatok várhatók 
még, illetve, hogy hogy fordulhatott elő, hogy oda valaki csak úgy besétált.  
 
Szőke László polgármester osztja a véleményét.  
 
Megegyeznek abban, hogy egy közleményt ad ki a testület, hogy elhatárolódik attól, ami 
intézkedések az adott területen zajlanak és követelje az ATEV Zrt-től, hogy mielőbb kezdje 
meg a tetemek teljes elföldelését, ahogy arra korábban ígéretet kaptunk. Továbbá 
tájékoztatást kérünk a fent említettekkel kapcsolatban.  
 
A képviselők egyetértenek és megfogalmazzák a közleményt. 
 
A polgármester megköszöni a képviselőknek az aktív részvételt és az ülést bezárja. 
 
 

k.m.f.  
 

 
 

   Szőke László                                                                                       Wiegerné Mészáros Erika 
   polgármester                                                                                                       jegyző                                                                                               
  
 
  
 
 Jegyzőkönyv hitelesítő: 
                                                                                        
     Fekete Tamás  
     képviselő 


